



Referat fra styremøte den 02.05.22

Til stede: Sivert Helland, Turid Sættem Eggen, Tove Hundseth, Randulf Tverfjell, Reidar Strand, Joakim Pettersern, Olav Helland og Geir Leslie Bjørkelund

Møtte ikke: Svein Dalen, Christina Bjerknæs og Ole Henning Johansen

Fra administrasjonen: Monica Malmedal.

Sak 42/05.22 Godkjenne innkalling

Vedtak
Innkalling godkjent

Sak 43/05.22 Godkjenning av referat fra styremøte 6.4.22

Referat fra styremøte 6.4.22, legges frem for styrets godkjenning

Vedtak:
Styret godkjenner referatet fra styremøtet 6.4.22

Sak 44/05.22 Oppfølging politisk samling på Flå

Regionsekretær, nestleder og leder i jaktutvalget har deltatt på politisk samling, der ett av temaene var hvordan Njff skal kunne påvirke partiprogrammene til de politiske partiene som berører våre interesser, frem til kommune- og fylkesting valget 2023. Tidslinjen til partiene er som følger;

- Programkomiteene er allerede satt flere steder – de lager utkast til partiprogrammene, og vil som oftest ha innspill til arbeidet
- Til høsten kommer første utkast
- «Høring»
- Til vinteren/ våren kommer andre utkast
- Partiprogram vedtas på årsmøtene i april –juni
- Valgkamp august –september
- Valgdag i september 2023

Ønsker styret å komme med innspill til partiprogrammene til partiene i M og R, så er det en fordel å være tidlig på i prosessene, samt å tenke over følgende;

- Hvilke saker vil styret eventuelt ha fokus på - hva er viktig for vår region?
- Skal det sende likelydende innspill til alle partiene?
- Eller sende spesiallagete innspill for hvert enkelt parti?
- Skal styret be om møte med programkomiteene?
- Skal styret følge opp alle partiene likt, eller konsentrere seg om spesifikke parti?
- Gi innspill til 1. utkastene, 2. utkastene, eller begge?



- Analysere partiprogrammene når disse er ferdige?

Drøfting

-Styret ønsker å utarbeide en felles trykksak om utvalgte kjernesaker for NJFF Møre og Romsdal. Trykksaken trykkes opp og distribueres til alle politiske parti i god tid før neste valg. Partiene kan bruke denne som plukklister i forbindelse med partienes utforming av sitt valgprogram. I trykksaken må formuleringene være enkelt å forstå, gjerne som «kule punkter» med en forklaring på hva NJFF M&R mener i saken. Dette gjøres fordi det kan gjøre det enklere for de politiske partiene å ta stilling til miljø og naturforvaltningssaker foreningen er opptatt av. Det bør også framkomme tydelig hva vi ønsker partiene skal gjøre med dette innspillet, og hvordan vi ønsker å følge saken med hvert parti. Vi må presentere oss på en måte som viser omfanget av NJFF. Fagutvalgene begynner snares med å legge fram sine viktigste kjernesaker. Saken arbeides videre med på fellesmøtet den 17.-18. juni.

Vedtak:

Styret godkjenner forslaget i kulepunktene og ønsker å legge til saken om felles trykksak til de politiske partiene slik det framgår av drøftingen.

Sak 45/05.22 Felles styre-, utvalg og instruktør samling

Styret vedtok 6.4.22 at styret, ansatte, utvalg og regioninstruktører, skal ha felles samling/workshop 17. – 18. juni i Molde. Denne samlingen blir viktig både for å bli kjent med hverandre, samt å stake ut veien videre sammen. Styret må planlegge innhold og gjennomføring av samlingen.

Tidligere har det blitt nevnt at følgende tema bør stå på agendaen for samlingen;

- Handlingsplan – tilpasse den overordna planen til vår region
- Rolleavklaringer, ansvarsområder og forventninger til den enkelte (dele opp i grupper? Instruktører, ansatte, utvalg osv.)
- Utarbeide instruksjoner for utvalgsledere, utvalgsmedlemmer, instruktører, styremedlemmer og ansatte
- Utvalgene gis litt tid til å jobbe med planlegging av høstaktivitetene på årshjulet
Tid/dato, sted og instruktører (et minimum). MÅ ha dette klart før sommerferien!
- Regionsekretær ønsker egen bolk med region instruktørene ift. Opplæringsvirksomheten/oppdateringskurs osv.
- Sosial aktivitet - alle?
- Annet?

Drøfting



- Det kom fram at de fleste regionsinstruktører har instruks eller klare arbeidsoppgaver. Det er likevel viktig å gå gjennom disse. Blir de brukt, mangler vi tilbud på enkelte fagområder, kan en forbedre rutiner, fjerne flaskehals og få til bedre kommunikasjon der det trengs etc? Målet er å oppnå mer opplæring, nå ut til lokallagene og øke aktiviteten i fylket.

Vedtak

Sivert, Turid og Monica får fullmakt til å finne overnattingssted. Det lages ett program til utvalgssamlingen der det legges til rette for arbeid med handlingsplanen, årshjulet til utvalgene, instruks og rolleavklaringer for alle ledd og tid til diskusjon med hvert utvalg og regionsinstruktører.

Sak 46/05.22 Jubileum Sunndal JFF

Styremøtet i juni skal etter planen være 8. juni, men dato ble fastsatt med forbehold om når Sunndal JFF skulle ha sin jubileumsfeiring, ettersom styret har en sedvane om å besøke en lokalforening på siste styremøte før sommeren, og at dette skulle holdes hos Sunndal JFF ifb. med feiringen deres.

Sunndal JFF har meldt inn at feiringen skal foregå søndag 19. juni – dagen etter Workshop samlingen i Molde.

Skal hele styret dra til Sunndal JFF søndag 19. juni, delta på feiringen og ha styremøte der? Eller skal styremøtet holdes 8. juni som først planlagt, og bare et utvalg styremedlemmer drar og deltar på feiringen i Sunndal JFF 19.juni.

Skulle for eksempel hele samlingen/Work shopen 17.-18. juni vært flytta til Sunndalen, slik at kortere vei til feiringen søndag 19.? Alternativt bo på Tredal eller Sunndalsøra Hotell.

Forslag til vedtak

Flertallet i styret ønsker å ha et styremøte den 08.06.22 fordi flere styremedlemmer ikke kan delta på jubileumet til Sunndal JFF den 19.06.

Sak 47/05.22 RS møter og referat

Regionleder vil informere om aktuelle tema fra de to siste Representantskap møtene (24. mars m/kontingentsatser og 29. – 30.4)

Siden Representantskapet, som består av alle regionlederne, har en sentral rolle ift. både regnskap, beretning, budsjett, arbeidsprogram, samt å fastsette årlig kontingent for hele organisasjonen, er det et spørsmål om referatene fra RS-møtene, som fast praksis, bør deles med styremedlemmene.

Vedtak

Møteprotokollene fra RS-møtene er åpne og tilgjengelige for alle, men ettersom det er vedtaksprotokoller settes det av tid på styremøtene til gjennomgang av sakene



fra RS-møtene, som leder eller nestleder har deltatt på, for å gi bedre innsikt i sakene.

Ny sak 48/05.22 Utvidelse av ordningen med organisasjonsinstruktør

Saken kom opp fordi man kom inn på viktigheten av å kunne bistå lokallagene i sak 45/05.22, og at det kunne være behov for å flere instruktører. Nordmøre og Romsdal har 20 lag. Det er til dels lange reise avstander å dekke ytterpunktene av Møre og Romsdal. En ser klare fordeler av å knytte til seg en tredje RI som kan fordele og avlaste RI som i dag dekker hele Romsdal og Nordmøre. Forslaget blir da at Hans Martin dekker Sunnmøre, Leslie- Romsdalen og ny RI dekker Nordmøre.

Når det gjelder eventuelle utvidelser av fylkesinstruktører i fagutvalgene vil styret avvente og se på hvordan den nye strukturen fungerer etter årsmøtet. Dette er også en sak som må opp på nytt årsmøte i NJFF M&R dersom det viser seg behov for å utvide denne kapasiteten.

Vedtak

Styret gikk enstemmig inn for å utvide ordningen med en ny organisasjonsinstruktør som primært kan dekke Nordmøre. Turid, Monica og Leslie får fullmakt til å jobbe videre med å finne egnet kandidat til oppgaven. Det er ønskelig at man finner egnet person før den 09.06.22 fordi det da skal være samling på Gardemoen for alle regionsinstruktører.

Ny sak 49/05.22 Bedre rutiner for innkalling av vara på fylkesmøtene

Framlegg av saken, og drøfting

Årsak til at dette har kommet opp som ekstra sak er at Sivert meldte dette inn under eventuelt. Saken dreier seg om at man nesten på alle styremøter mangler styremedlemmer. Monica opplyste også at hun heller ikke ofte får tilbakemelding på at medlemmer ikke kommer. Dette gjør det av og til nokså utfordrende å holde oversikt over antallet, unødvendig ringe å purre runder etc.

Styret har to faste vara. 1. vara blir alltid innkalt og kan møte med tale og stemmerett, dersom noen mangler. Det ble også tatt opp om 2. vara skal kalles inn fast. Dette blir ikke gjennomført i denne omgangen. Fagutvalgsleder kan sende en av medlemmene i fagutvalget på møtet. Vedkommende har talerett, men ikke stemmerett. Dette er noe enkelte fagutvalgsledere nå ønsker å benytte.

Vedtak

Styret mener at hvert enkelt styremedlem må ta ansvar for å melde tilbake til regionssekretæren om de kommer eller ikke. I enkelte tilfeller kan man også delta på Teams dersom man er forhindret fra å møte fysisk. Dette må også meldes fra om. Ordinær praksis er fysisk frammøte. Det er anbefalt å sende en stedfortreder fra sitt fagutvalg, men vedkommende har ikke stemmerett. Meld fra om dette på grunn av matbestilling.



NJFF
Møre og Romsdal

EVNT.

Leder og administrasjon ønsker å kjøpe inn IT utstyr som vil forbedre bruken av Teams og presentasjoner på skaret. Det foreligger tidligere vedtak på innkjøp, og kostnader er innarbeidet i budsjettet. Sivert jobber videre med saken.

Muntlige orienteringer

- A Medlemsstatus per 1.4
- B Årsmøteprotokoll underkjent av Br.reg
- C Status søknader tilskudd/midler 2022
- D Profileringsklær
- E Info politisk samling - Flå

05.05.22

Geir Leslie Bjørkelund
Sekretær for styret